
یکشنبه 27 شهریور 1390 - 07:49

پرستویی:حال سینمای ما خوب نیست/افتخارم خادمی دفاع مقدس است

هنرمند و بازیگر نام آشنای سینما و تلویزیون گفت: باید بگویم حال سینمای ما اصلا خوب نبوده و بیش از دو سال است

که فضای آن برایمان قابل تحمل نیست.

خبرگزاری فارس: هنرمند و بازیگر نام آشنای سینما و تلویزیون گفت: باید بگویم حال سینمای ما اصلا خوب نبوده و بیش از دو سال
است که فضای آن برایمان قابل تحمل نیست.

به گزارش خبرگزاری فارس از نوشهر، دومین مراسم سینمایی نشان نیما ظهر امروز با حضور نماینده مردم نوشهر و چالوس در مجلس،
فرماندار، معاون اداره کل بنادر و دریانوردی، روسای فرهنگ و ارشاد اسلامی نوشهر و چالوس، فرمانده سپاه ناحیه نوشهر، اعضای
شورای شهر نوشهر، جمعی از هنرمندان پیشکسوت دو شهرستان و علاقمندان به هنر سینما در سالن اداره کل بنادر و دریانوردی

مازندران و به همت موسسه فرهنگی هنری نیما برگزار شد.

* حال سینمای ما خوب نیست
هنرمند و بازیگر نام آشنای سینما و تلویزیون با حضور در جمع اهالی سینما و هنر شهرستانهای نوشهر و چالوس که با تشویق و

همراهی حضار روبهرو شد برای دقایقی از دغدغههای خود و دیگر هنرمندان این عرصه گفت.
پرویز پرستویی با اشاره به روز ملی سینما بیان داشت: با تمام این برنامهها باید بگویم حال سینمای ما اصلاً خوب نبوده و بیش از دو

سال است که فضای آن برایمان قابل تحمل نیست.

* افتخار میکنم خادم دفاع مقدس هستم
وی در ادامه با اشاره به آثار خود از ابتدا تا امروز گفت: افتخار میکنم که از زمان جنگ تا امروز خادم دفاع مقدس به عنوان یک

هنرمند بودهام، اما باید بگویم امروز با این همه مسائلی که در این باره وجود دارد بوی الرحمن فیلمهای دفاع مقدس میآید.
پرستویی با انتقاد از فضای کنونی عنوان کرد: در کشوری که هشت سال جانانه در مقابل دشمن ایستادگی کرده و باید این فرهنگ

نسل به نسل انتقال یابد ما باید از اکران فیلم دفاع مقدسی سیزده 59 دفاع کنیم.
این بازیگر مطرح سینمای دفاع مقدس ابراز داشت: هنوز سوژههای بکر و ناشناختهای از دفاع مقدس وجود دارد که باید به تصویر

کشیده شود، زیرا به تصویر کشیدن آن برای نسل امروز و فردای کشور نیاز است.
وی با گلایه و انتقاد از برخی از فیلمهای کلیشهای و پر سروصدا با این لحن که &#171; بمیرم هم در این فیلمها بازی نمیکنم"
تشویق حضار را برانگیخت و ادامه داد: من به عنوان یک هنرمند که خود را مدیون مردم میدانم برای شعور و هزینهای که برای دیدن

یک فیلم میکنید ارزش قائلم و حاضر نیستم خود را در این وادی بیافکنم.
پرستویی در ادامه خاطرنشان کرد: ملت ایران شریفتر از آن است که هر چیزی را به عنوان تغذیه فرهنگی و هنری به خوردش دهیم.

این بازیگر همچنین با بیان اینکه بهدور از هر خط و مشی سیاسی و تفکرات حزبی وظیفه دارم بازی کنم، ادامه داد: گرد و غبار مملکت
خود را با زرق و برق هیچ کجا از خارج از کشور عوض نمیکنم.

* فقط از تیتر دفاع مقدس استفاده نشود
وی از عدم حمایت از فیلمهای دفاع مقدسی گلایه کرد و گفت: برخی از مسئولان تنها از تیتر دفاع مقدس در سخنرانیهایشان

استفاده میکنند، اما در عمل حمایتی از انتقال این فرهنگ در عرصه سینما نمیشود.
پرستویی در پایان با اشاره به جایگاه هنر به ویژه سینما و نمایش اذعان داشت: باید از هنرمندان به ویژه هنرمندان دفاع مقدس نیز

حمایت شود.
ناصر تقوایی، شرح گزارش تصویری با حضور  نیما  از نخستین جشن سینمایی نشان  به گزارش فارس، پخش تصاویر منتخب 
فعالیتهای اجرایی موسسه نیما در طول سال گذشته، پخش پنج فیلم کوتاه منتخب سال در شهرستانهای نوشهر و چالوس (یک
لقمه نان به کارگردانی غزال ملکی مجد، زندگی شاید همین باشد به کارگردانی مهتاب کیا، ملودی یک روز بارانی به کارگردانی مسلم
خردمند، زمان بیداری به کارگردانی مرتضی رمضانزاده، صید به کارگردانی یعقوب امینی)، سخنرانی پرویز پرستویی، تقدیر از چهار
پیشکسوت عرصه هنر و سینما در نوشهر و چالوس (صمد جواهریپور، سعید روحی، بهنام شمس، یعقوب امینی)، تقدیر از بازیگر

منتخب سال (ساناز پورعلمی)، تقدیر از خبرنگار منتخب سال (لاله انگورج تقوی)، از دیگر مراسم این برنامه بود.
در پایان نیز سه تابلو از سه هنرمند نوشهری در طراحی، خوشنویسی و نقاشی و گرافیک با موضوع پرویز پرستویی به وی تقدیم شد و

از سوی موسسه مردم نهاد نیما نیز لوح سپاس و هدایایی به پاس زحمات چندین ساله ایشان در عرصه سینما اهدا شد.
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